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Vragen van het lid Bouwmeester (PvdA) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over bericht «Declaraties topziekenhuizen» 
(ingezonden 8 juli 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht over declaraties van bestuurders van topziekenhuizen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat er sober, zinnig en zuinig omgegaan moet worden met 
belasting- en zorggeld en dat de getoonde declaraties, zoals dolfijnenzwem-
men en eten in sterren restaurants, daar niet bij passen? 

Vraag 3
Welke maatregelen acht u passend, nu bestuurders hun eigen declaratiecode 
negeren, en daarmee het signaal afgeven dat ze boven mensen staan om wie 
de zorg draait? 

Vraag 4
Welke rol heeft de Raad van Toezicht hierin of had die moeten hebben? 

Vraag 5
Waarom is declaratie van dit soort feestelijkheden nog steeds mogelijk en 
wat is nodig om dit te voorkomen? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de vrijblijvendheid van de decalaratiecode aanscher-
ping verdient? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Welke maatregelen in uw nieuwe plannen met betrekking tot «governace in 
de zorg» gaan bijdragen aan een cultuurverandering, waarbij sober, zinnig en 
zuinig met zorggeld wordt omgegaan door zorgbestuurders? 

Vraag 8
Zijn de declaraties in uw ogen rechtmatig of moet de Raad van Toezicht actie 
ondernemen? Welke rol ziet u hierin voor uw zelf? 

1 http://www.rtlnieuws.nl/nieuws/binnenland/eten-een-sterrenrestaurant-waarom-dat-nodig
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Vraag 9
Wilt u deze vragen beantwoorden vóór het debat over declaraties in de 
publieke sector?
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